



通告編號: 20-21 / 018c

敬啟者：

有關明愛獎券認購詳情及安排

香港明愛(明愛)於一九五三年七月由天主教香港教區創立，目的為「共建一個擺脫貧困、消除隔膜的社群；共建一個人人平等、充滿愛心的融和世界」。明愛提供多元化社會服務，其服務範圍主要包括社會工作、教育、醫療護理和社區服務。明愛一方面獲得公益金撥款，另一方面亦推動籌募運動，好讓明愛無須全面倚賴政府支助，從而取得一定程度的彈性，發展及優化各項服務。

本校每年都參與支持明愛的籌募運動，今年定於 **10月12日至10月23日** 為明愛獎券認購日，敬希 貴家長及子弟繼續支持，積極參與，幫助有需要人士。詳情如下：

- 獎券售價：每張 20 元
- 售券日期：10 月 12 日至 10 月 23 日
- 付款方法：填妥回條，連同款項交回班主任老師

如對是次活動有任何疑問，可致電 2605 9033 與宗教倫理科鄭小鋒老師聯絡。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學

韓思聘校長 謹啟

二零二零年十月九日

通告編號: 20-21 / 018c

「明愛獎券」認購通告回條

(請在適當的□內加✓)

敬覆者：

本人已知悉〈有關明愛獎券認購詳情及安排〉。

本人願意認購「明愛獎券」_____張(每張 20 元)，並著敝子弟交回現金_____元。(* 請將認購費用連同回條一併交回)

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長 / 監護人簽名：_____

二零二零年十月_____日



Ref: 20-21 / 018e

9 October 2020

Dear Parent(s) / Guardian(s),

Caritas Charity Raffle Ticket Sale

Founded in 1953 by the HKCDSS, Caritas Hong Kong has been helping the poor and the needy. Its scope of service ranges from social welfare, education, medical service, to community service. Apart from funds from Community Chest, Caritas also raises funds from the public so as to be less dependent from the government and more flexible in implementing its services.

This year, the school's annual Caritas Charity Raffle Ticket sale will be **between Oct 12 and Oct 23**. Details are as follows:

- **Raffle ticket price:** \$20
- **Sale period:** Oct 12 – Oct 23
- **Payment method:** Fill in the Reply Slip below and return it to class teacher

If you have any questions concerning this event, please call any Religion & Ethics teacher at 2605 9033 for details.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 20-21 / 018e

___ Oct 2020

Reply Slip

Please tick the appropriate box:

I am fully acknowledged of the event.

I wish to purchase _____ (\$20 each) Caritas Raffle Ticket(s) and am submitting \$_____ through my son / daughter. **Please submit reply slip and money to the class teacher*

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____